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Brooklyn Tigers Unga Hockeyförening  
Protokoll fört vid årsmöte 2021-06-20 
Lokal: BAIKs Kansli 
Tid: 18.00-20.00 
 
1. Fastställande av röstlängd för mötet 
 
2. Val av ordförande och sekreterare för mötet 
 
3. Val av protokolljusterare och rösträknare 
 
4. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt 
 
5. Fastställande av föredragningslista 
 
6. Stadgeändringar 
 
7. Styrelsens verksamhetsberättelse med årsredovisning för det senaste verksamhetsåret 
 
8. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhetsåret 
 
9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser 
 
10. Fastställande av medlemsavgifter 
Följande medlemsavgifter föreslås att tillfalla föreningen; 
200kr/spelare 
350 kr för en familj 
 
Aktivitetsavgifter:  
U8:   300 kr 
U9:   600 kr 
U10: 1100 kr 
U11: 1100 kr 
U12: 1600 kr 
U13: 1600 kr 
U14: 2100 kr 
U15: 2100 kr 
U16:  4200 kr 
 
Aktiva ishockeyspelande medlemmar i Antnäs Bandyklubb upp till U14 blir betalningsfria 
hedersmedlemmar i Brooklyn Tigers UHF men får inga förmåner som spelarna i Brooklyn Tigers 
UHF får från föreningen. Medlemskap behövs för kommande LOK-stödsredovisning. 
 
11. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av ekonomisk plan för kommande 
verksamhetsår 
 
12. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner 
Förslag 1: Styrelsen föreslår att slå samman verksamheten med Brooklyn Tigers HF (org. nr. 802453-
8756) och fortsätta under Brooklyn Tigers Unga HF (org. nr. 802419-2232) förutsatt att Brooklyn 
Tigers HF accepterar och beslutar om detta på ett årsmöte eller extra årsmöte. Ekonomin kommer 
därefter juridiskt tillhöra Brooklyn Tigers Unga HF. 
Förslag 2: Styrelsens föreslår att lägga föreningen Brooklyn Tigers Unga HF (org. nr. 802419-2232) 
vilande och låta verksamheten övergå som en sektion i Bergnäsets AIK (BAIK org. Nr. 897000-5248) 
förutsatt att BAIK accepterar och beslutar om detta på ett årsmöte eller extra årsmöte. Ekonomin 
kommer därefter juridiskt tillhöra Bergnäsets AIK. 
13. Val av 
a Föreningens ordförande för en tid av 12 månader 
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Vakant 
b Halva antalet ledamöter för en tid av 12 månader 
 
 
c Halva antalet ledamöter för en tid av 24 månader 
 
 
 
14. Övriga frågor 

 

Verksamhetsberättelse Brooklyn Tigers UHF 2021-2022 

Brooklyn Tigers UHFs verksamhet ska bestå av ishockey med ledorden Glädje, Trygghet och 
Utveckling. 

Verksamhetsåret 2021-2022 har vi haft 7 aktiva lag som bedrivit träningsverksamhet, delvis på 
uterink. Vi har fortsatt vårt samarbete med Antnäs BK men också med Luleå HF för Tre Kronors 
Hockeyskola, där vi nu provat med separata tider då det upplevdes positivt föregående säsong. 
Det har gett en enklare rekrytering av ledare. Samarbetet med Antnäs har varit givande och vi 
båda gynnas generellt av fortsatt sådant, dock finns det saker att se över för att förenkla.  

Utmaningar finns för Tre kronors hockeyskola för antalet spelare, att få till en kontinuerligt god 
rekrytering är en utmaning för hockeyn i Luleå. Vi vet att engagerade ledare och föräldrar gör stor 
skillnad i rekrytering och vår verksamhet och att vi syns lokalt. Även välkomnandet och separat 
verksamhet för tjejer bör ses över på TKH.  

Den ekonomiska modellen gör att vi ser ut att klara våra åtaganden gentemot spelarna och lagen. 
Vi vill samtidigt förbättra och effektivisera ännu mer, och samtal med BAIK om vad en 
sammanslagning innebär ser positivt ut. Även ekonomin ser ut att bli ungefär oförändrad 
resultatmässigt från klubbens/sektionens perspektiv, med eller utan tillträde som sektion i BAIK. 
Dock kan året där inträdet i BAIK ge något ökade kostnader.    

Brooklyn Tigers UHF är en av de mest lättskötta föreningarna från ett styrelseperspektiv och det 
är tack vare bra ledare och föräldrar med en sund grundsyn gällande värderingar, och vår 
ekonomiska stödfunktion. Däremot har det under året som var varit stora oroligheter i ett lag. 
Detta har tyvärr tagit stor energi för delar av styrelsen. Att förbättra vår verksamhet är bästa sättet 
att jobba förebyggande för oroliga inom föreningen. Detta arbete har inletts och inblandade ledare 
ser fram emot något riktigt bra som kommer.  

Vi har saker att jobba med i Luleå som ishockeystad, hur vi behandlar barn och hur vi ger dem 
förutsättningar att utöva sin idrott. Vi ska framförallt komma ihåg att förbättra för egna barn i 
klubben och det vi kan påverka. Luleå är ju en ishockeystad med många utövande barn och 
ungdomar. Att få dem att fortsätta spela länge i Luleå är en utmaning. Luleå är en elitstad, där 
man ibland glömmer att man kan faktiskt ha andra ambitioner än yttersta eliten, ishockey är allt 
från elit till en bra motionsform.  

 

Jan Ukonsaari 

Ordförande 2018-2022 
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Styrelsen har under året bestått av följande personer: 

 
- Ordförande Jan Ukonsaari 
- Vice Ordföranden: Marcus Lindberg, Tobias Luokkanen  
- Kassörer Samuel Jonsson  
- Sekreterare John Sandström 
- Ledamöter: Mattias Carlsson 
- Materialansvariga Lars Södermark, Jan Ukonsaari 
- Domaransvarig Jan Ukonsaari 
- Utbildningsansvarig  
- Marknadsansvarig Har skötts av respektive lag 
- LOK-ansvarig Jan Ukonsaari (har skötts av Anita Oskarsson på Boltemo Ekonomi) 
- Sportansvarig/Sportråd har vid behov samlats delar från styrelsen och tagit hjälp 

av SISU för rådgivning 
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Verksamhetsberättelser från lagen 2021/2022 

Ungdomslagen U8-U14 lämnar sin verksamhetsberättelse.  

BT Ishockey – Pojkar födda 2007 (U15) 

Två av de tre överåriga har avslutat sin ishockey under säsongen. Antalet spelare var vid säsongen slut 24 st 
alla tillhörande BT enligt avtalat med ABK.  

Tränare har varit Stefan Lindqvist, Mattias Eliasson, Jan Ukonsaari, Lars Södermark och Daniel Englund. 
Torbjörn Johansson har skött materialet och Johanna Hugoson lagledarbiten. 

Säsongen har bestått av drygt 100 ispass med fys på ca 40 % av dem. Träningsnärvaron har generellt sett 
varit halvbra då minsta symptom medfört frånvaro under en säsong med Covid.  Träningsnärvaro har varit 
låga krav för matchspel. En del otydligheter i saker i cuper på hösten har medfört föräldrakritik som följt 
med resterande säsong, trots att mycket av kritiken rättats till. Serien har genomförts och 4 cuper i början av 
säsongen men DM (Lilla VM) blev tyvärr inte av.  

Efter säsong har 3 spelare tackat ja till LHF J16, en går till Sunderby SK och en hem till Österrike. Från 
LHF har 6 spelare valt att komma. Sluttampen av U215 året är en orolig tid med stor risk att lag försvinner i 
samband med det under denna tid. De som tvingas byta klubb kan ha svårt att tända till och fortsätta i ett 
nytt lag.  

Vi har genomfört flera försäljningar under säsongen för att samla in pengar till framtida cuper vilket gått 
mycket bra, ett gott engagemang från försäjningssamordnare. Kommunikationen har i huvudsak sköts via 
vår laget - sida: https://www.laget.se/BROOKLYNTIGERS_07.  

Luleå 2022-06-13   

Jan Ukonsaari 
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BT -U14 – Spelare födda 2008 
 
Laget 
Säsongen 21/22 har vi varit 21 spelare och 6 ledare. 2 har bytt klubb till Sunderby SK och 1 har valt att 
sluta.  

Isträningar och fys: ca 126 st 
Cuper och DM: En cupvinst i Pipelife cup Haparanda, 7:e placering i DM. Säsongen avslutades med 
Upplandia Cup i Uppsala/Stockholm.  
Seriematcher 

Träningar 
Träningar har bedrivits med laget med få isledare och något bristfällig närvaro för målvakter. 
Motivationen har tidvis varit utmanande att få på en bra nivå. Grabbarna har under stora delar av 
säsongen fått miljöträna med U15 där den som varit flest gånger har besökt dem ca 10 ggr. Få spelare har 
besökt våra träningar från det yngre laget, vilket vi välkomnat.  

Efter säsongen har ledarna lämnat laget och avsagt sina spelare från BT vilket presenterades på 
föräldramöte och en oro i laget pågår ännu.  

Föreningen och kvarvarande föräldrar jobbar för att lösa situationen till kommande säsong medan 
grabbarna tränar både med 09 och 07, en utmärkt träningssituation för de som vill.  

 

/ Jan Ukonsaari  
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ABK/BT Ishockey – Pojkar födda 2009 – U12 

Vi startade med en tidig första isträning 21/8 för att känna på grejerna och precis som förra säsongen med 5 
tränare: Daniel Ström från ABK och Marcus Lindberg och Jonas Blanck, Magnus Wennberg (Flyttat till 
Bergnäset), John Sandberg (Tillbaka) från BT. Även detta år hade vi med Viktor Henriksson som 
målvaktstränare. Övriga roller i laget är Markus Hagström - Materialförvaltare, Niklas Björk - säljansvarig 

och John Sandberg och Daniel Borén - Ekonomiansvarig. Daniel Borén som lagledare. Laget bestod i år 
av 26 spelare (21 BT och 5 ABK). Inför säsongen fick en ny tjej och även en spelare som slutat 
tidigare gjorde comeback under säsongen. Vi tappade en spelare inför säsongen.  

Med start den 16 September fick vi de fasta tiderna 3 tillfällen per vecka (Tis, Tors och Söndag) Många 
tider har kortats ner till 50 min vilket är synd, vi har även jobbat hårt med att jaga egna tider för att komma 
upp till 3 ggr i veckan som snitt. Under säsongens gång har vi haft 83 träningstillfällen och 6 Cuper samt 
även 16 seriematcher. Under restriktioner/nedstängning av hallar har vi även tränat ute på Bergnäset. 

Cuper vi deltagit på Pipelife, JIAB Cup, Intersport Cup, Markus Åkerblom Cup, Nicklas Wallin Cup, 
Lillstrima Cup samt avslutade med ett Cup sammandrag i Nordmaling. 

På ispassen har vi även i år fortsatt ha ett stort fokus på skridskoåkning, teknik och närkampsspel. Fokus 
har också varit på att få upp energi och viljan att ”tävla”. Vi sa också att vi ville ägna målvakterna större 
uppmärksamhet då vi sett ett lite vikande intresse Viktor H har varit med ett antal ggr under säsongen vilket 
varit väldigt uppskattat. Detta år har målvakterna även fått vara med på målvaktsträning med Linda 
Blomqvist. Brooklyn har även haft några pass med William Josbrant som har varit riktigt uppskattat av 
målvakterna. De hoppas det fortsätter nästa säsong också. 

 Vi har överlag haft en ganska hög träningsnärvaro under året (dock bara med ett medel på 70%). Det beror 
på att vi har 1 spelare börjat under säsongen samt att 1 st valt fotboll/tappat intresset vilket gör att de 2 
spelarna drar ner snittet.  

Vi har haft ett samarbete med U14 och några spelare har fått prova på att miljöträna under perioden där det 
gick. Tydliga ”regler” för hur samarbetet ska se ut och vilka spelare som miljötränar har upprättats enligt 
föreningspolicies och det har funkat bra dock ej lika ofta som året innan. 

Avslutning har vi på Allstar där vi kommer att ät och göra en utvärdering av säsongen.  

Lagsidan http://www.laget.se/BROOKLYNTIGERS_P09 används som informationskanal till 
föräldrarna och används även för registrering av LOK-stöd. 

 

Antnäs 2022-05-02 

Daniel Ström - Magnus Wennberg - Marcus Lindberg - Jonas Blanck – Daniel Borén - John 
Sandberg 
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Verksamhetsberättelse BT -U11 Födda-10 
 
Lag saknas då det under ansågs vara för få och spelarna flyttades över till Sunderby SK’s verksamhet 
tillsammans med deras 2010 spelare.  

 

/ Jan Ukonsaari 
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Antnäs BK/Brooklyn Tigers U10 (födda 2012) 

Fredrik Stenlund  

  



Bilaga 1 

 

Confidentiality: C2 - Internal 

 
 
 
 

ABK/BT Ishockey –Pojkar/flickor födda 2013-U9 
Målsättningen innan säsongen: 
• Isträningar 60st, ca 2-3ggr i veckan 
• Matchtillfällen 20st 
 
Resultatet blev: 
• Isträningar 61st 
• Matchtillfällen 14st 
 
Trots utmaningar med istider pga av D-hallen och Sunderbys ishall så lyckades vi få ihop ett bra antal 
träningar under säsong, mycket tack vare extra tider i Rosvik och att Bergnäsrinken var tillgänglig under 
stor del av säsongen. Matchtillfällen kom vi inte upp i 20st men en hel del av tillfällena var upp till 2 
timmar långa och ett matchtillfälle räknas enligt förbundet som 3st matcher á 15 minuter. Bra kvantitet 
överlag på antal tillfällen på is och detsamma med träningsfliten hos spelarna då vi har en medelnärvaro 
på 67%, då dras ändå snittet ned av att funktionen på laget.se räknar in de två spelare som pausat sin 
medverkan under säsongen och en nytillkommen spelare. 
 
Grundupplägg vid isträningar 
1. Gemensam uppvärmning med laget ca 10–15 minuter, skridskoövningar och lek. 
2. Stationsträning, olika antal stationer beroende på deltagande tränare och spelare. 
3. Avslutande tävling eller åkning. 
Huvudinslag och syfte med övningarna har varit: 
* Skridskoåkning  
* Balans  
* Motorik 
* Puckföring 
* Tävlingar/stafetter 
* Spel i smålagsform  
Tanken med isträningarna är att utveckla och nöta på hockeyns grunder samtidigt som vi försöker göra 
det roligt och utmanande. Stationsträning är bra för att kunna träna flera olika moment och minska 
köbildning, dessutom blir det lättare att se och prata med alla spelare när det delas in i mindre grupper. 
 
Spelarna har visat engagemang och träningsflit under säsongen och det märktes att de blivit ett år äldre 
då de varit lättare att samla dem i grupp och få dem att lyssna och respektera varandra. I år har det blivit 
många matchtillfällen jämfört med förra säsongen och det har varit extra glädjande att se hur stöttande 
spelarna har varit gentemot varandra oavsett om vi förlorat eller släppt in mål. Det finns en bra grund att 
bygga vidare på där och att alla accepteras i gruppen och känner trygghet är en grundförutsättning för en 
fungerande verksamhet. Såklart har de också varit roligt att se hur alla barnen utvecklats under säsongen, 
både som människor och hockeyspelare.  
 
Ledarna i BTU9 
Elisabeth 
Jakob 
Johan 
John 
Mattias 
Per 
Petter 
Robin 
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Brooklyn Tigers UHF Verksamhetsplan 2022/23  

 
 
Aktivt verka för att stärka föreningen 

 Att genomdriva ett samgående med BAIK om årsmötet beslutar om detta samt att 
BAIK också beslutar om samgående  

o Anordna organisation passande för ev. samgående med BAIK 
o Förtydliga vem som gör vad i lag, sektion och kansli.  

 Tydliga rollfördelningar i sektionsstyrelse för att stärka engagemang och minska 
belastning på få personer 

 Se över rekrytering bland de yngsta genom att använda digitala medier mer 
effektivt  

 Införa nya samträningsmodeller mellan lag och årgångar 
 Se över hur vi representerar klubben med matchtröjor etc.  
 Rekrytera klubbsponsorer  

 
Policy och riktlinjer 

 Se över policy, för samgående med BAIK samt allmän uppdatering med senare 
års erfarenheter och kunskap.  
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Ekonomisk prognos/budget 

Ekonomin har sett stabil ut sedan 3 år tillbaka (Figur 1). Säsong 2021/22 var prognosen ett litet 
positivt resultat för den gemensamma kassan. Exakta utfallet är inte helt lätt att studera men 
utvecklingen på gemensamma kassans saldo tyder på en lätt positiv utveckling. Däremot säger 
resultatet ett minusresultat. Det kan till stor del förklaras av bristande redovisning av inkomster 
från Idrottsrabattenförsäljningar och att några lag har valt att ha större utgifter än inkomster till sin 
lagkassa.  

Ekonomin för säsongen 2022/23 kommer att fortsätta troligen stärkas i klubbkassan 
(gemensamma kassan) med nuvarande intäktsmodell då föreningen kommer utöka med ett lag 
(Tabell 1). Skillnaden är att Boltemo Ekonomi anlitas i mindre utsträckning av föreningen men 
fortsätts förhoppningsvis att användas av lagen och BAIK som förening med andra sektioner. 
Sektionen ishockey i BAIK kommer att ge en del intäkter till BAIK (10 % av omsättningen på 
sektionsnivå) samt att medlemsavgifterna betalas till BAIK och inte till BT UHF. Ett större inköp 
med målvaktsutrustning sker och i prognosen beräknas detta kunna finansieras med vinsten från 
Idrottsrabattenhäften. Prognosen ses i Tabell 2.  

Tabell 1. Ekonomisk skillnad för BT UHF som fristående förening och som sektion i BAIK.  

 

 

Uppskattat för säsong 2021/22
Antal spelare 132
Inkomster Brooklyn Sektion i BAIK Skillnad BT-BAIK
Medlemsavgifter/spelare 200 26400 0 -26400
Aktivitetsavgifter 217600 195840 -21760
Idrottsrabatten Ingen skillnad

Kostnader
Boltemo seiktion/förening 2021/22 -62000 0 62000
Boltemo lag -8000 -8000 0

Summa  13840
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Figur 1. Saldo för gemensamma kontot sedan 3 år tillbaka.  
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Tabell 2. Ekonomisk prognos för säsong 2022/23.   

 

 
 
Jan Ukonsaari  

Ordförande säsongen 2021/22 

Intäkter: Prognos -22/23
Aktivitetsavgift 
Medlemsavgift spelare
Antal spelare 141
Summa från lag 2022/23 271700

LOK Stöd

Idrottsrabatten 59220
Serieavgift per lag till förening
Summa 331061

Utgifter: 

Boltemo ekonomi 40000

10 % till BAIK 27170

Matchtröjor
Inköp MV utrustning 40000
Träningströjor 15000
Övriga ersättningar 60000

Förrådshyror 25000
Tillstånd/förbundsavgifter/seriespel 20000
Uppstart nytt lag 10000
Materialhyra byxor etc 23400
Målvaktsutrustning med ABK 25000
Utbildningar (50/50 mellan lag och 
förening) 20000
Inköp ledardressar till TKH 10000
Summa 315570

Resultat 15 491 kr


